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Wijkplatform 
Zuilenstein, Huis de Geer, Blokhoeve 

 
 
 
 
 

Verslag Wijkcafé / bewonersbijeenkomst  
dinsdag 6 februari 2024. 
Plaats: de Groote Hond, van Diepenbrocklaan 145. 
Aanwezig:  
 
Bewoners: Will Hanselaar (Z), Mirjam Hanselaar (Z), Jolanda Eenjes (Z), Frans Eenjes (Z), 
Peter Goossens (B), Victor Goulmy (B), Anja van Haasteren (HdG), Dick Groen (Z), Ann de 
Vries (HdG), Roel Beuker (BN). 
 
Partners: Shida Versteeg (wijkcoördinator), Harrie Boeijen (Woonin) 
 
Bestuur: Wim Berger (voorzitter), Jos Caarls (secretaris), Eric Denneman (adviseur). 
 
Afwezig met bericht: Guido Bamberg (Wijkwethouder), Marleen van Velzen (wijkagent) 
 
 
1. Opening, goedkeuring agenda. 

De voorzitter opent de vergadering om 19:36 uur en heet iedereen welkom. De agenda 
wordt door de vergadering goedgekeurd. Dit is de eerste keer dat wij het 
bewonersoverleg in de vorm van een wijkcafé doen. Tot 20:00 uur het formele deel met 
de inbreng van de partners, dan tot 20:30 het thema (vandaag PLANN), tot 21:00 uur 
muziek (vandaag Ronald van der Put, zang, met liedjes uit de jaren 50 en 60) en 
tenslotte een gezellig samenzijn tot ca 22:00 uur met een drankje en een hapje. 

 
2. Inbreng politie. 

De politie heeft zich voor vanavond afgemeld. 
 
3. Inbreng woningbouwverenigingen. 

Voor Woonin (voorheen Mitros) is Harrie Boeijen aanwezig. Het is zijn eerste bezoek aan 
onze bewonersbijeenkomst en wil kennismaken. Hij is Gebiedsconsulent voor Woonin en 
houdt zich bezig met leefbaarheidsvragen in en om de woningen en de wooncomplexen. 
Hij heeft de intentie om regelmatig te komen. 
Harrie Boeijens kan nog wel melden dat er bijna een oplossing is voor het 
parkeerprobleem bij de Componist. Woonin is in overleg met Kerkebos (de eigenaar van 
de grond van het gezondheidscentrum) over het realiseren van extra parkeerplaatsen. 
 

4. Inbreng gemeente. 
De wijkwethouder heeft zich afgemeld. Shida Versteeg (onze wijkcoördinator) meldt dat 
de vergroening van de Fagotlaan vorige week is afgerond. Het beleid is om waar het kan 
grijs te vergroenen. In het kader van Betere Buurten wordt vanaf het voorjaar gewerkt in 
Zuilenstein (hoek Fagotlaan, Bazuinlaan, Carillonlaan). Shida Versteeg stelt voor om 
voor het volgende wijkcafé de projectleider Betere Buurten uit te nodigen. 
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Peter Groenen maakt zich zorgen over het verkeer op de Middelhoeve. Hij vraagt wat het 
resultaat was van de bewonersbijeenkomst van 10 januari j.l. Jos Caarls had die 
bijeenkomst georganiseerd. De aanleiding was een zin in de toelichting op het Ontwerp 
Bestemmingsplan waarin stond dat het verkeer op de Middelhoeve door de plannen met 
Hoeverijk zou toenemen van 2100 naar 4000 – 5000 motorvoertuigen per etmaal. Hij had 
de ambtenaar vragen hierover gesteld en die verwees voor een uitleg naar de bijlagen. 
Dat zijn rapporten van Royal Haskoning die gedateerd zijn op april 2022 maar gebaseerd 
zijn op verouderde gegevens. Het wegenplan is niet actueel en de tellingen zijn van lang 
geleden. Conclusie: over de verwachte verkeerssituatie valt niets te zeggen. Dat zou 
opnieuw onderzocht moeten worden. Naar verwachting komt het plan in april of mei in de 
raad. 
 

5. Mededelingen. 
a. Ben Poppink ziet om gezondheidsredenen af van het penningmeesterschap. Wij 

zoeken dus een penningmeester. Tom Spies zal penningmeester blijven tot wij een 
vervanger gevonden hebben. 

b. Eric Denneman stopt met zijn adviesfunctie voor het wijkplatform. Hij heeft het DB het 
afgelopen jaar ondersteund en nieuwe initiatieven ontwikkeld. Hij heeft de website en 
de facebook pagina van het wijkplatform nieuw opgezet en hij heeft het wijkcafé 
geïntroduceerd. Als blijk van waardering krijgt hij een unieke wijkplatform beker. 

c. Shida Versteeg verlaat ons na 7 jaar als onze wijkcoördinator. Zij stapt over naar de 
wijk Rijnhuizen. Als blijk van waardering voor haar inbreng krijgt zij een unieke 
wijkplatform beker. Er is inmiddels een nieuwe wijkcoördinator voor onze wijken 
aangenomen. Hij begint 4 maart 2024. 

d. Vorige week zijn Wim Berger, Eric Denneman en Jos Caarls op de 
Wijknetwerkconferentie geweest. Er zijn grote verschillen tussen de wijkplatforms. 
Sommige zijn druk met het organiseren van activiteiten in het buurtplein 
(rommelmarkt, sjoelen, lampionnen optocht). Anderen (zoals wij) houden zich vooral 
bezig met het ondersteunen van wijkinitiatieven. Algemeen is het moeilijk om 
bestuurders te vinden en kampt men met weinig belangstelling voor met name het 
wijkplatform zelf. De burgemeester (Marijke van Beukering) kwam ook langs. Zij wil 
graag een keer een wijkcafé (=bewonersbijeenkomst) bij ons bezoeken. Wij zullen 
haar voor het volgende wijkcafé uitnodigen (dat is op dinsdag 4 juni). De 
burgemeester vindt de wijkplatforms erg belangrijk omdat het de voelhorens zijn in de 
wijken van de bestuurders. Shida Versteeg zegt dat de wijkcoördinatoren zich nu 
meer inzetten om de bewoners actief bij de wijk te betrekken. De rol van het 
wijkplatform is in elke wijk anders. Ieder wijkplatform moet bij zichzelf te raden gaan 
wat zij willen. 

 
6. Goedkeuring verslag bewonersbijeenkomst 28 november 2023. 

Shida Versteeg meldt dat het groot onderhoud van de Veldhoen de eerste 4 jaar niet op 
de planning staat. 
Het verslag wordt verder goedgekeurd. 
 

7. Rondvraag. 
- Peter Goossens vraagt of het kunstwerk “de bever” dat in Blokhoeve staat nog 

gerepareerd wordt. Het kunstwerk is tijden oud- en nieuw opgeblazen (vuurwerk). Het 
antwoord is ja, in overleg met de kunstenaar. Bewoners hebben in de 
nieuwjaarsnacht de politie gebeld i.v.m. de vernielingen. Maar de politie komt daar 
niet voor. 

- De hanging baskets zullen dit jaar hetzelfde als vorig jaar worden besteld. Er wordt 
nog onderzocht of de (groene) kunstwerken ook als hanging baskets kunnen worden 
meegenomen. Er waren in het verleden 5 sponsors, maar die zijn afgevallen. 

- Dit jaar zijn er 3 kerstbomen in onze wijken geplaatst: Blokhoeve (bij de kruising 
Middelhoeve-Taludweg), in Huis de Geer en in Zuilenstein (Arabellaplantsoen). Het 
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DB heeft besloten om volgend jaar alleen nog een boom in het Arabellaplantsoen te 
plaatsen. 

 
8. Volgende Wijkcafé. 

Dinsdag 4 juni 2024 in de Groote Hond. 
 

9. PLANN, PLatform Activiteiten Nieuwegein Noord. 
20:10 uur. 

 
Initiatiefneemster van PLANN is Ann de Vries (van Bij de Fortwachter). Zij woont nu 4 
jaar in Huis de Geer en ervaart deze wijk als een soort dorp. Ze heeft veel ervaring met 
het organiseren van festivals en evenementen in Utrecht. In coronatijd is ze begonnen 
met een poffertjeskraam in een oude kermiswagen op Huis de Geer. Die moest op een 
zeker moment weg en is toen verplaatst naar Plek aan de Kade. In 2021 kreeg ze de 
beschikking over de Fortwachterswoning om daar een commerciële horeca van te maken 
met een B&B en een regelmatige openstelling voor het publiek. Maar commercieel 
gezien is Bij de Fortwachter geen succes. Te weinig B&B bezetting en de horeca is sterk 
afhankelijk van het weer. Er moet bijna geld bij. Maar Ann heeft niet als doel om 
commercieel te worden. Ze onderneemt activiteiten uit liefde voor de stad met als missie 
om de wijken met elkaar te verbinden. Ann is nu kwartiermaker voor het noordelijk deel 
van de stad. Zij richt zich op activiteiten rondom de oude kern van Jutphaas. Zij 
organiseert veel activiteiten voor het kinderplatform wat een opstap is naar intercollegiaal 
overleg met iedereen die iets met kinderen doet. Zij wil ook wat gaan doen voor jongeren 
en de jong volwassenen. Daarnaast ook activiteiten door en met bewoners zoals de 
drakenbootrace en de kleedjesmarkt. Hoe pak je dat aan, hoe vraag je daar subsidie 
voor en hoe regel je de vergunningen. Wat PLANN wil doen is: 
- Zelf dingen organiseren 
- Een vraagbaak zijn voor bewoners die wat willen organiseren 
Het eerste grote project is de Dag van de Vaart op zondag 14 april 2024. 
Aan de wijkplatforms is gevraagd om te helpen de Dag van de Vaart te promoten. 
Het is een dag van en voor de stad waarbij “de vaart” naast de nautische betekenis ook 
staat voor de vooruitgang en de culturele ontwikkeling.  In het kader van de Dag van de 
Vaart is de organisatie op zoek naar acts en vierkante meters. Ann zal informatie naar 
het wijkplatform sturen. 
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10. Miniconcert Ronald van der Put. 
20:36 uur. 

Met een drankje en wat te eten hebben de bezoekers geluisterd naar een optreden van 
Ronald van der Put die nummers uit de vijftiger en zestiger jaren zong met een 
orkestband. 
 
 

11. Sluiting. 
Om 22:10 uur werd de bijeenkomst gesloten. 
 

12. Volgende Wijkcafé / bewonersbijeenkomst. 
Dinsdag 4 juni 2024 in de Groote Hond. 

 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
 
Jos Caarls, secretaris wijkplatform ZHGB 


